

TOP GLOVE MENCATATKAN KEUNTUNGAN BERSIH 3Q22 YANG LEBIH RENDAH SEBANYAK RM15.3 JUTA

09 June 2022 / 12:06



KUALA LUMPUR: Top Glove Corp Bhd, yang mencatatkan keuntungan bersih RM15.29 juta pada suku ketiga berakhir 31 Mei (3S22), menjangkakan persekitaran perniagaan yang mencabar akan berterusan dalam tempoh terdekat.

Bagaimanapun, pembuat sarung tangan itu menekankan bahawa keadaan itu adalah kemunduran sementara.

“Dalam perniagaan, kami sentiasa mengambil pandangan jangka panjang. Top Glove percaya bahawa prospek industri sarung tangan masih menjanjikan kerana sarung tangan kekal sebagai item penting dalam sektor penjagaan kesihatan.

“Kami amat yakin bahawa permintaan akan terus meningkat dengan peningkatan penggunaan daripada pasaran baru muncul di mana asas penggunaan sarung tangan secara relatifnya rendah, ditambah dengan tahap kebersihan dan kesedaran kesihatan yang lebih tinggi dalam era pasca pandemik,” kata pengarah urusan Datuk Lee Kim Meow dalam kenyataan.

Kumpulan itu juga menyedari bahawa cabaran adalah sebahagian daripada menjalankan perniagaan dan telah berjaya mengharungi beberapa kitaran sedemikian sejak memulakan operasi 31 tahun lalu.

“Memandangkan faktor luaran berada di luar kawalan kami, kami terus memberi tumpuan kepada faktor dalaman, yang paling asas adalah kekal cergas dan sihat, supaya kami kekal mampan melalui masa yang paling sukar. Ini akan membolehkan kami bersedia untuk masa hadapan yang lebih baik,” kata Lee.

Hasil Top Glove pada suku ketiga turun kepada RM1.46bil daripada RM4.16bil setahun sebelumnya.

Keuntungannya sebanyak RM15.29 juta pada 3Q22 jauh lebih rendah berbanding RM2.04 bilion yang dicatatkan dalam tempoh yang sama tahun lepas.

Ini berbeza dengan prestasi yang sangat kukuh dalam tempoh yang sama FY21 apabila wabak itu berada di kemuncaknya, di mana permintaan dan purata harga jualan (ASP) berada pada paras tertinggi sepanjang masa dan kos operasi lebih rendah.

Dalam sembilan bulan pertama hingga 31 Mei, Top Glove mencatatkan keuntungan bersih RM288.56 juta, turun 96% daripada RM7.26 bilion setahun sebelumnya manakala hasil turun 69% kepada RM4.5 bilion berbanding RM14.28 bilion yang dicapai tahun lepas.

Top Glove berkata prestasi lebih lemah berlaku di tengah-tengah penumpuan angin kencang, dengan kos pengeluaran meningkat ke atas disebabkan inflasi global dan apabila konflik Rusia Ukraine meningkatkan harga minyak mentah.

Selain itu, kumpulan itu berdepan dengan kenaikan tarif gas asli dan elektrik, serta pelaksanaan gaji minimum yang berkuat kuasa 1 Mei 2022.

“Kos yang semakin meningkat mengakibatkan pemampatan margin, kerana kumpulan itu tidak dapat menampung kos sepenuhnya di tengah-tengah situasi lebihan bekalan yang berterusan.

“Bagaimanapun, ASP merosot pada kadar yang jauh lebih perlahan yang akan membantu mengurangkan kesan kos pada masa hadapan. Sementara itu, jualan ke Amerika Syarikat dari Malaysia terus meningkat pada 3Q22, meningkat 8% berbanding 2Q22, dengan potensi besar untuk pertumbuhan selanjutnya, yang memberi petanda baik untuk kumpulan itu,” katanya.

Purata harga pekat lateks asli meningkat 17% suku ke suku kepada RM6.50/kg pada 3Q22 manakala harga purata lateks nitril ialah AS\$1.11/kg, 3% lebih rendah berbanding 2Q22.

“Sebagai pertimbangan permintaan yang menyederhana, kumpulan itu telah menangguhkan dan mengurangkan perbelanjaan modal utamanya untuk jangka masa terdekat, kerana ia terus menyelaraskan rancangan pengembangannya dengan keadaan pasaran,” katanya.

Lee berkata ini adalah masa yang sangat mencabar untuk industri sarung tangan dan keputusan suku ini tidak mencerminkan prestasi perniagaannya yang biasa, berikutan trend normalisasi yang berterusan ditambah dengan ketidakseimbangan permintaan-bekalan.

“Bagaimanapun, kami akan meneruskan dan terus memberi tumpuan kepada asas: menyampaikan produk berkualiti pada kos yang cekap, hala tuju yang kekal keutamaan kami dalam masa yang baik dan kurus,” tambahnya.

Sementara itu, Top Glove akan melancarkan dasar kemampuannya, yang menyatakan bidang tumpuan dan matlamat utamanya merentasi spektrum kemampuan menjelang TK2025.

Dibangunkan melalui perundingan dengan pelbagai pihak berkepentingan, termasuk pelabur, pertubuhan bukan kerajaan dan penganalisis, dasar ini berfungsi sebagai panduan kepada penyumberan dan perolehan yang beretika dan bertanggungjawab untuk kumpulan itu, serta rangkaian bekalannya.

“Secara ketara, menjelang TK25, Top Glove telah komited untuk menetapkan tahun sasaran untuk mencapai aspirasi Karbon Sifar Bersihnya. Kumpulan itu juga menyasarkan untuk mencapai 70% kebolehsesan kepada ladang getah asli menjelang TK25,” katanya.

Berita Kini